
Frederikssund kommune Den 22. juni 1989
Teknisk forvaltning L. Balle-Svendsen/mh

P R O T O K O L

Der afholdes rnøde i teknisk udvalg 
onsdag den 28. juni 1989 for A & D-sager 
i fortsættelse af VEV-mødet

med følgende

D A G S O R D E N

Fraværende:

Sag nr. Omhandlende: Vedtagelse:

80. Den kommunale losseplads Ørnesten 
ejd. matr.nr. 4 a Oppe Sundby by,
Oppe Sundby, Marbækvej 56 
J.nr. 07.03.02.G01

Det rådgivende ingeniørfirma Johs. 
Jørgensen A/S vil fremlægge forslag til:
1. etapeopdeling af lossepladsudvidelsen
2. Valg af membrantype.
3. Etablering af ny afløbsledning for 

percolat.
4. Tidsplan for etape II's etablering.

Repræsentanter for firmaet er tilsagt 
30til kl. 10 .
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Sag nr. Omhandlende: Vedtagelse:

81. Opførelse af "grønne huse" for AFAV _I/S 
ejendommen matr.nr. 1 h Bonderup_j_ Frede
rikssund jorder, beliggende Strandvangen 
nr. 15, tilhørende AFAV I/S.
J.nr. 09.07.G01

På udvalgets sidste møde blev der rejst 
kritik af, at de ovennævnte "grønne huses" 
tagvand skal afledes til den offentlige 
regnvandskloak og ikke til spildevandsklo- 
akken.
Miljøafdelingen har undersøgt sagen og 
konstateret, at følgende forhold har væ
ret gældende for beslutningen:
1. Beslutningen er truffet af drifts- og 

anlægsafdelingen.
2. Den er begrundet med, at den nuværende 

befæstede plads hvorpå de "grønne huse" 
skal etableres, afvandes til spilde
vandssystemet. Afvandingen sker via 
drænsystem, hvorved der sker en lang
som tilledning til spiIdevandskloakken 
ved regnskyl.
Afledning af tagvand til spildevands
systemet vil ske uden denne forsinken
de effekt, hvorved den i forvejen over
belastede hovedledning, der nu også 
modtager spildevand fra Snostrup og 
St.Rørbæk, vil blive belastet så kraf
tigt, at stuvninger i systemet ikke
kan undgås.
Dette er bekræftet af Centralrensean- 
læggets personale.

3. Begrundelsen er meddelt AFAV I/S' råd
giver Birger Lund A/S ved

Indstilling:
Redegørelsen tages til efterretning.



3
P R O T O K O L

Sag nr. Omhandlende: Vedtagelse:

82. Fælles affaldsplanlægning for AFAV-
kommunerne.
J.nr. 07.04.01.P21

Der vedlægges udvalgets beslutninger af 
./. ./. 21. september og 19. oktober 1988 vedr.

en fælles affaldsplanlægning for AFAV- 
kommunerne. Byrådet tiltrådte beslutnin
gen, og denne blev meddelt AFAV I/S me
dio november 1988.
Udvalget bedes bemærke, at man alene med
delte AFAV I/S, at man kunne tiltræde, at 
Carl Bro A/S forestod den kommunale af
faldsplanlægning.

./. Der vedlægges AFAV I/S' indkaldelse til
bestyrelsesmødet den 9. juni 1989 med 
tilhørende bilag. De trufne beslutninger 
fremgår af indkaldelsen.
Udvalgets opmærksomhed henledes specielt 
på pkt. 2 af hvilket følgende fremgår:
1. AFAV I/S' bestyrelse har i november 

1988 besluttet, at Carl Bro A/S alene 
skal lave oplæg til handlingsplan for 
AFAV I/S.

ifÅf

2. Beslutning om kommuneplanerne træffes 
først efter affaldsdagen den 18. au
gust 1989.

Det skal oplyses udvalget, at Ølstykke 
kommune med stor sikkerhed ikke vil del
tage i kommunedelen, hvilket vil fordyre 
planlægningen for de øvrige, deltagende 
kommuner.
Det skal endvidere oplyses, at Miljøsty
relsen har fastsat, at de kommunale af
faldsplaner skal være afleveret til Hoved
stadsrådet inden 1. januar 1990, en frist
forlængelse er allerede meddelt fra 1. maj 
d.å., samt at planerne skal indeholde re
gelsæt m.v. for de genbrugsordninger, 
indsamlinger af madaffald og papir og pap 
fra erhvervsvirksomheder, som kommunerne
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Sag nr. Omhandlende: Vedtagelse:

82.
fort
sat

skal have etableret pr. 1. januar 1990. 

Til udvalgets orientering vedlægges mil-
jøafdelingens skrivelse af 7. ds. til 
TUF og udvalgets bestyrelsesmedlemmer i 
AFAV I/S.
Udvalgets opmærksomhed henledes på skri
velsens pkt. 5, der relaterer sig til be
styrelsesmødets samme pkt.
Udvalgets opmærksomhed henledes sluttelig 
på bilagt til dagsordenpunkt 5. 
Miljøafdelingen skal sammenfattende resu
mere, at AFAV I|S vil starte en indsamling 
af papir, pap og evt. plast fra erhvervs
virksomheder før potentialet er kendt og 
før de kommunale affaldsplaner er udarbej
det, tilsvarende gælder for indsamling af 
madaffald, samt at AFAV I/S vil overdrage 
det indsamlede papir og pap til Smørum 
Papir, der har langt strengere kvalitets
krav til materialerne end Averhoff, og 
derved langt lavere priser. Argumentet om 
hastværk i relation til indsamling fra 
erhvervsvirksomheder synes at bortfalde, 
når indsamlere alligevel vil lave en 
clearingsordning.

Det ønskes drøftet, hvorledes udvalgets 
holdning er til den forestående affalds
planlægning, og hvorvidt indsamlingen af 
madaffald, papir, pap og plast skal star
tes før planen er udarbejdet.
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Sag nr. Omhandlende: Vedtagelse:

83. Gadebelysning.

J.nr. 05.01.12.P21

Under behandling af budget for 1990 blev 
oplyst, at der er behov for at foretage 
en renovering og ombygning af gadebelys
ningsanlægget, dels for at nedbringe el
forbruget og øvrige driftsudgifter, og 
dels for at foretage individuel tænding 
og slukning, idet det nuværende styresy
stem er udtjent.
Ved at investere ca 800.000 kr. i 1990 
og i 1991 og ca 300.000 kr. pr. år i 
1992, 1993 og 1994 vil driftsbudgettet 
samtidig kunne reduceres fra 
kr. 1.740.000 i 1990 til kr. 1.100.000 i 
1995.

Det indstilles, at ovennævnte forslag 
tiltrædes, og at nævnte udgifter indar
bejdes i budgetforslag, idet det samti
dig anbefales økonomiudvalget at lånefi
nansiere udgifterne som energibesparende 
foranstaltninger.

d d r *  o

84. Loppemarked.
J.nr. 05.14.05.G01/300

På teknisk udvalgs møde den 14. juni 1989 
blev besluttet at tillade loppemarked af
holdt på p-plads ved tidligere rutebil
station på vilkår, samt at behandle sagen 
påny med henblik på stillingtagen til 
hvorvidt tilladelsen skal forlænges for 
juli og august måned.

'TcMtutubiJL MsUrteOMs}



Sag nr. Omhandlende: Vedtagelse:

85. Vænget.
J.nr. 05.01.G01

Ungdomsudvalget har
ved skrivelse af 10. maj 1989 foreslået 
at der etableres hastighedsdæmpende for
anstaltninger på Vænget.
Der forelægges skitseforslag og politi
myndighedens udtalelse om forslaget for
ventes at foreligge til mødet.

86. Hovedlandevej 141 
J.nr. 05.01.20.G01

Teknisk udvalg er tidligere orienteret 
om, at Frederiksborg amtskommune i sam
arbejde med vejdirektoratet planlægger 
anlæg af rundkørsel i krydset Hvdl. 141 
og landevej 521/522.
Amtsrådet har udsat behandlingen af pro- 
jektet, idet Frederikssund kommunes ud
talelse ønskes indhentet.
Amtsrådets anmodning herom forventes at 
foreligge til mødet.
Projektet for rundkørslen forelægges.

Det indstilles, at det foreliggende pro
jekt anbefales.
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87. Sager afgjort af formand og forvaltning.

Der foreligger oversigt omfattende pkt. 
62 til pkt. 73.

Bilag: Oversigt.
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88. Eventuelt


